
 

1 
 

    

 
Nieuwsbrief 

CDA Etten-Leur 
 

Publicatiedatum: 22 juli 2021  

Editie 2021-3 (verschijnt 6 keer per jaar) 

Redactie: Mariëtte Nooijens, Jan Engbers, Jürgen van Hulst, Jacqueline Klaassen, Michael 
Frijters en Ger de Weert 

Redactie mailadres: cda.ettenleur@gmail.com 

Website: www.cda.nl/noord-brabant/etten-leur/ 

Hierbij ontvang je de derde nieuwsbrief van 

2021 met actuele zaken en informatie van het 

CDA Etten-Leur.  
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Voorwoord van Peter Ploegaert 
 
Beste leden,  
 
Eerlijkheidshalve moest ik naar de vorige nieuwsbrief terugkijken wat ik 
geschreven had en waar we gebleven waren bij het CDA. Niet zozeer met 
betrekking tot onze afdeling want dat loopt goed. Het gaat meer over landelijk 
en provinciaal. Laat ik het eerst positief benaderen: marketingtechnisch zijn 
we nog nooit zo vaak in het nieuws geweest…. 
 
Beste leden, ik kan een heel verhaal met excuses ophangen maar dat ga ik 
niet doen. CDA is een partij waar respect, normen, waarden en verbinding 
hoog in het vaandel staan. Deze 4 eigenschappen zijn met voeten getreden en 
eerlijk gezegd schaam ik me best wel als voorzitter van een CDA afdeling.  
De manier hoe mensen elkaar bejegend hebben, voor hun eigen hachje 
gegaan zijn -ja mensen ook Pieter Omtzigt- is totaal niet in lijn met het CDA. 
Ik ben dan ook heel blij met het rapport van de commissie Spies en het feit 
dat het landelijk bestuur hierdoor zijn conclusie getrokken heeft. Ik heb van 
dichtbij de interim-voorzitter Marnix van Rij mee mogen maken. Ik heb alle 
vertrouwen dat hij het CDA weer op de rails krijgt.  
Provinciaal zijn we, nadat CDA Brabant tot op zijn grondvesten getrild heeft, 
terug bij af.  
Diegene die het CDA landelijk en provinciaal nauwlettend gevolgd heeft de 
laatste 3 jaar adviseer ik een boek te gaan schrijven met als titel: 
Mismanagement. 
 
Ik hoop dat een ieder in Den Haag en Den Bosch zich realiseert dat de 
gemeentelijke verkiezingen voor de deur staan en dat de komende maanden  
rust en stabiliteit voor onze partij belangrijk zijn. We staan er als afdeling 
uitstekend voor. Het verkiezingsprogramma is in afrondende fase, de 
gesprekken voor de kandidaten door de vertrouwenscommissie worden in 
september gepland en de voorbereidingen voor de campagne zijn in volle 
gang. Wij zijn positief, nu de rest nog!! 
 
Verder wil ik u meegeven dat Freddy van Peer, vanwege drukke 
werkzaamheden bij zijn werkgever, zijn werkzaamheden als bestuurslid heeft 
moeten stopzetten. We hebben volledig begrip voor zijn situatie en wensen 
hem veel succes en energie de komende tijd. Freddy blijft lid en is beschikbaar 
als lijstduwer op de komende kieslijst. Wij zijn reeds bezig nieuwe mensen te 
benaderen voor de vrijgekomen functie binnen het bestuur. Mocht u ook 
interesse hebben, mail me of bel me even. 
 
Ik wens een ieder een coronavrije vakantie en tot in september. 
 

Met vriendelijke groet, 
 
Peter Ploegaert (e-mail: peter@epploegaert.nl) 
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Actueel fractie 
 
Vragen aan de fractie? 
Heb je vragen aan de fractie? Wil je een 
probleem bespreken met de fractie? 
Neem dan contact op met onze 
fractiesecretaris Kitty Hoevenberg. 
 
E-mail: kitty.hoevenberg-
aerts@gemeenteraadetten-leur.nl 

  

 
 
    

Gaat de Huisartsenpost (HAP) dicht? 
 
Op 1 juni hebben we een brief gestuurd aan het College met vragen over de 
voorgenomen sluiting van de Huisartsenpost. We hebben onze zorg over deze 

voorgenomen sluiting geuit (in overleg met CDA Rucphen). Het College deelt 
onze zorgen en is in gesprek gegaan met de directie van de Stichting HAP 
West-Brabant. 
   
Een passage uit de antwoordbrief: 
“We hebben als gemeenten duidelijk uitgesproken dat we in het belang van 
onze inwoners hechten aan de nabijheid van goede medische zorg. Daar was 
begrip voor. We zijn het erover eens dat de kwaliteit van de spoedzorg voorop 
staat en we vinden het allebei belangrijk onze inwoners en de politiek hier ook 
bij te betrekken. 
Dat is voor de Huisartsenpost ook reden om kort na de zomer het gesprek aan 
te gaan met diverse partijen: politiek, stakeholders en inwoners. In deze 
gesprekken willen ze luisteren naar de gerezen zorgpunten en antwoorden en 
uitleg geven”. 
 
We blijven dit goed volgen. 
 
Kitty Hoevenberg-Aerts 
Secretaris fractie CDA 

Actueel uit de raad 
 
 
 

 
 
 

 
 

 
 
 

 
 

 
 
 

 
 
 

 
 
 

 
 

 
 
 

 
Kadernota 2022-2025 
 
Wij hebben inmiddels de kadernota vastgesteld. De financiële positie van 
Etten-Leur is aan het verbeteren. Naast de financiën staat een aantal grote 
opgaven in de planning: de omgevingsvisie, de regionale energietransitie, 
jeugdhulp en WMO maar ook de nieuwe omgevingswet. 
Tijdens de behandeling nemen wij deze punten integraal mee. Waar hebben 
wij als CDA de nadruk opgelegd: 
 
Gespreide verantwoordelijkheid: Onze Sportverenigingen en evenementen  
zijn van grote invloed op een goed woonklimaat en om verbondenheid tussen 
de mensen te realiseren. Wij hebben daarom gevraagd om de geplande 
huurverhoging voor sportverenigingen een jaar uit te stellen. Dit voorstel is 
aangenomen. Graag hadden wij ook gezien dat de huur voor de 
accommodaties in kwartaal 2 werden kwijtgescholden. In kwartaal 1 is dit 

gebeurd en door het rijk gecompenseerd. Ons voorstel voorwaarde was dat wij 
deze huur zouden kwijtschelden wanneer het rijk niet zou compenseren voor 
kwartaal 2. De financiële dekking hiervoor kan uit de coronacompensatie  
betaald worden (deze is door het rijk beschikbaar gesteld). Helaas heeft 
wethouder van Aert hier geen gehoor aan gegeven. 
 
Publieke gerechtigheid: De inwoners van Etten-Leur hebben vorig jaar 1,2 
miljoen euro teveel aan afvalstoffenheffing betaald. Zoals ons nu bekend is, 
zet dit zich ook door in 2021. Hierdoor hebben de inwoners totaal 2,4 miljoen 
euro teveel aan afvalstoffenheffing betaald. Wij vinden dat dit geld terug moet 
vloeien naar onze inwoners. Dit kan wat het CDA betreft door volgend jaar 
ieder huishouden 50 euro minder te laten betalen aan afvalstoffenheffing, een 
deel in te zetten voor het bestrijden van zwerfaval en 600.000 euro te 
reserveren in het egalisatiefonds. Dit fonds heeft als doel grote schommelingen 
in de afvalstoffenheffing tegen te gaan. Met betrekking tot het egalisatiefonds 
en het aanpakken van zwerfaval hebben wij de toezegging gekregen. 
Wethouder van Aert was verder heel voorzichtig met een toezegging over de 
50 euro. Dit zullen wij bij de begrotingsbehandeling duidelijk moeten terugzien 
voor onze inwoners. 

 
Solidariteit: Wij vinden dat de sterkste schouders moeten bijspringen 
wanneer dat nodig is. Daarom hebben wij gepleit voor het terugdraaien van de 
100.000 euro bezuiniging op de eigen bijdrage voor de gemeentelijke 
collectieve ziektekostenverzekering.  Hier hebben wij ook in eerdere 
behandelingen op aangedrongen. Steeds is dit voor één jaar goedgekeurd. Nu 
hebben wij de toezegging dat dit structureel wordt aangepast.  

 
Rentmeesterschap: Wij zien de noodzaak van de energietransitie. Voor de 
uitvoering hiervan hebben wij extra mankracht nodig op het gemeentehuis.  
Deze taak krijgen wij vanuit het rijk. Wij pleiten voor extra mensen en de 
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daarbij behorende financiële middelen vanuit het rijk. Ook hebben wij 
uitgebreid stil gestaan bij het onderhoud van ons openbaar gebied. Dit 
openbaar gebied moet veilig zijn en zorgen voor een goed leefklimaat voor 
mens en dier. Daarom willen wij dat de bezuinigingen op het beheren van het 

openbaargebied (deels) worden teruggedraaid. Onveilige verkeerssituaties 
rondom scholen en op wegen richting scholen moeten worden aangepakt. Het 
nieuwe maaibeleid en onkruidbestrijding zijn een goede stap voor de 
biodiversiteit. Er moet wel een verbeterslag plaatsvinden met betrekking tot 
maaien en onkruidbestrijding zodat speeltoestellen, bankjes, grond rondom 
lantaarnpalen en verkeersborden vrij zijn van hoog gras en onkruid. De 
wethouder heeft deze verbeteringen toegezegd.   
 
(E-mail: Jurgen.van.Hulst@gemeenteraadetten-leur.nl ) 
 
 
Verordening Participatieraad  
 
Door de nieuwe verordening Participatieraad Sociaal Domein Etten-Leur vast te 
stellen is de verordening Participatienetwerk Sociaal domein ingetrokken. 
Binnen dat participatienetwerk functioneerde de procesgroep niet zoals de 
bedoeling was en werd er geen invulling gegeven aan cliëntparticipatie vanuit 
de WMO en jeugdwet. In mei hebben we als CDA-fractie dan ook een motie 
ingediend om verandering te bewerkstelligen.  
Er is nu gekozen voor een participatieraad waarin naast inwoners, met een 
grote betrokkenheid met het sociaal domein en die beschikken over een 
relevant netwerk, ook cliënten vanuit de participatiewet, WMO en jeugdwet 
zitting hebben. De participatieraad brengt gevraagd en ongevraagd advies uit 
op alle onderwerpen binnen het sociaal domein en onderhoudt actief contact 
met inwoners, cliënten en relevante netwerken.  
Als CDA-fractie waren we teleurgesteld dat juist bij het opstellen van deze 
verordening de cliëntenraad en de seniorenraad niet betrokken zijn geweest. 
Waarom dat niet gebeurd is, is tot op heden onduidelijk gebleven. Hopelijk 
zorgen zij wel voor een afvaardiging naar de participatieraad, want deze raden 
bezitten veel kennis en vertegenwoordigen veel (oudere) inwoners.   
De taak van de participatieraad is ambitieus en we hebben het college dan ook 
verzocht om voor goede ondersteuning te zorgen en er op te letten dat de 
taken goed worden verdeeld. Ook willen we over 6 maanden geïnformeerd 
worden over de stand van zaken.  
De eerste stap die gezet moet worden, is het bemensen van de 
participatieraad. Mocht u er belangstelling voor hebben en er meer over willen 
weten, dan kunt u contact met mij opnemen.  
 
(E-mail: Joke.Gelderblom@gemeenteraadetten-leur.nl ) 
 
 
Routeplanner Participatie: lust of last? 
 
Regelmatig merken we als CDA Etten-Leur dat het vaak onduidelijk is voor 
mensen hoe besluitvormingsprocessen binnen de gemeente verlopen. Vorig 

jaar kregen we daarom het idee voor een algemene routekaart met daarin de 
stappen in besluitvormingsprocessen van onze gemeente. Dat resulteerde in 
een Raadsvoorstel Routeplanner participatie & communicatie. In onze ogen 
meer een intern werkproces dan een extra extern communicatiemiddel. Want 
deze routeplanner is bedoeld als stappenplan om zogenaamde startnotities te 
maken voor grote projecten. Elk jaar zo’n 10 tot 15, volgens het College. In 
die startnotities staat wie wanneer en waarom kan participeren bij een project. 
En die startnotities moeten worden vastgesteld in de gemeenteraad. Wij 
vroegen ons af tot op welk detailniveau dat gaat. Gaan we bijvoorbeeld in de 
raad bepalen welke straten er wel of niet rondom een nieuwbouwproject 
betrokken moeten worden? En als we dan zo’n startnotitie hebben vastgesteld 
of goedgekeurd: moet daarna dan elke stap precies worden gevolgd? Voor het 
CDA hoefde dit allemaal niet. Want elk participatieproces is opnieuw een 
zoektocht. Waarin ook mensen die participeren een rol spelen. Bovendien is 
het vooraf vastleggen van details geen garantie voor een foutloze uitvoering. 
Ons voorstel om daarom het college te laten besluiten over startnotities voor 
participatieprojecten haalde het echter niet. De gemeenteraad stemde in met 
een proefperiode van een jaar. Wij zijn benieuwd naar de evaluatie: wordt 
deze routeplanner een lust of last? 
 
(E-mail: Jacqueline.Klaassen@gemeenteraadetten-leur.nl ) 
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Vooruitkijken komende raadscyclus 
In de komende raadscyclus van september staan weer een aantal belangrijke 
onderwerpen op de agenda. De CDA-fractie zal deze voorbereiden, maar is ook 
benieuwd naar uw mening op deze onderwerpen. De volgende zaken staan 

geagendeerd:  
Uitgewerkte Transitievisie Warmte 1.0 
Voorstel invoering toeristenbelasting 
Definitieve verklaring van Geen Bedenkingen Windpark Groene Dijk II 
Startnotitie Herontwikkeling Spoorlaan 19 
Gedachtewisseling Groenvoorziening 
 
Wilt u hierover meepraten en of denken? Neem contact op met de 
fractiesecretaris Kitty Hoevenberg via mail! 
 

     

Corona Herstelplan 

Etten-Leur 
 
 
 

     
 
 

 
 

 
Wat kan de gemeente bijdragen om herstel na de coronaperiode te 
bevorderen ? 
 
 
Sinds maart 2020 staat ons leven grotendeels in het teken van de 
coronapandemie. Nu ruim 16 maanden later is er weer sprake van oplopende 
besmettingen. Wel zitten we nu in de fase dat het merendeel van de bevolking 
is gevaccineerd. Laten we hopen dat dit voldoende bescherming biedt voor de 
gezondheid van onze inwoners. 
 
De gezondheidscrisis heeft grote gevolgen voor onze samenleving en 
economie. Het Rijk heeft ruim € 76 miljard in de begroting opgenomen voor 
steun aan bedrijven en maatschappelijke instellingen. Een deel daarvan is 
besteed via de gemeenten. De gemeente Etten-Leur heeft in 2020 ruim € 1,7 
miljoen ontvangen aan coronacompensatie. Daarvan is € 1,4 miljoen besteed 
en het resterende bedrag is gereserveerd voor uitgaven in dit jaar.  
 
Bij de behandeling van de jaarrekening 2020 was sprake van een overschot 
van bijna € 2,5 miljoen. De raad heeft besloten een bedrag van € 1 miljoen te 
reserveren voor een “Corona” Herstelplan dat bij de begroting 2022 in 
november op hoofdlijnen zal worden gepresenteerd. De komende maanden 
wordt dit plan verder uitgewerkt. Doel van het plan is om onze inwoners, 
ondernemers en verenigingen te ondersteunen om na deze coronaperiode 
weer verder te kunnen. Concreet is in de in juni dit jaar behandelde kadernota 
al op een enkel onderdeel aangegeven hoe dat vorm gegeven kan worden. Het 
voorstel is gedaan om de huurverhogingen van gebruik sportvelden niet door 
te voeren in 2022. Ook is voorgesteld de subsidies voor verenigingen niet te 
korten in 2022. Er zullen ongetwijfeld nog meer voorstellen volgen de 
komende tijd, waarbij het Herstelplan van onze gemeente altijd aanvullend zal 
zijn op de herstelmaatregelen die door het Rijk worden genomen. 
 
 
Ger de Weert (email: ger.deweert@etten-leur.nl)  
 

 

Communicatie in 
nieuwe vormen  
          

 
 

 
 

 
 
 

 
 

 
 
 

 
 
CDA Etten-Leur investeert in nieuwe website en social media 
 
Social media:  
 
Wij hebben jouw hulp nodig! Like en deel onze berichten op onze social media-
accounts, zodat we meer volgers, meer bereik én mogelijk meer kiezers 
krijgen.  
Je vindt onze accounts op Facebook en Instagram als je zoekt naar CDA Etten-
Leur. Klik op volgen en je krijgt al onze berichten te zien. 
 
Social media zijn samen tegenwoordig hét platform om potentiële kiezers te 
kunnen bereiken. In de aanloop naar de gemeentelijke verkiezingen volgend 
jaar zijn we gestart met het opnieuw lucht inblazen van onze sociale media. 
Het doel is om meer te gaan laten zien van wat het CDA doet voor onze 
gemeente. Want, we doen heel veel, en daar mogen we trots op zijn! We gaan 
dingen posten zoals: Wat staat er deze maand op de agenda van de 
gemeenteraad? Wat vindt de kiezer belangrijk dat het CDA hierin meeneemt in 
de besluitvorming? Wie zitten er nu eigenlijk in de gemeenteraad? Hoe werken 
gemeentelijke processen? Het doel is om driemaal per week nieuwe input te 
leveren op de sociale media van het CDA.  
 

mailto:ger.deweert@etten-leur.nl
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Uiteraard hebben we jullie hulp keihard nodig. Alleen door grote betrokkenheid 
op de pagina’s van CDA Etten-Leur krijgen we een groter bereik. Daarom een 
oproep aan jou om alle posts te liken en het liefst ook te delen.  
 

Heb je zelf leuke input voor een post? Laat het ons vooral weten via 
cda.ettenleur@gmail.com! 
 
Website: 
 
Naast onze acties op sociale media ben je natuurlijk ook nog steeds van harte 
welkom op de website van CDA Etten-Leur. Recentelijk heeft deze een 
opfrisbeurt gekregen en je kunt het resultaat daarvan zien op  
https://www.cda.nl/noord-brabant/etten-leur.  
 
Naast de actualiteiten, vind je op de website voornamelijk praktische 
informatie over CDA Etten-Leur. Zo zie je een overzicht van alle raadsleden, 
burgerleden, wethouder en bestuursleden. Het huidige raadsprogramma kun je 
er nalezen. Alle nieuwsbrieven die tot nu toe verschenen zijn zijn op de 
website geplaatst. Heb je een vraag of een opmerking? Dan kun je via het 
kopje ‘contact’ meteen in verbinding komen met fractie of bestuur.  
 
Volgend jaar zijn er weer verkiezingen in Etten-Leur. Via de mail houden we je 
op de hoogte, maar ook op de website kun je terecht voor informatie over de 
komende raadsverkiezingen. Van het lokale verkiezingsprogramma tot aan de 
kandidatenlijst.  
 
 

Myrthe Megens (email: myrthe_megens@live.nl ) 
Maikel Frijters (email: maikelf@kpnmail.nl ) 
 

Brabants bestuur 
 

 
 
 

 
 
 
 
 

 

Actualiteiten uit Provinciale Staten  
 
Beste CDA-leden, 
  
Er is de afgelopen weken veel gebeurd in de provinciale politiek.  
We hebben een turbulente tijd achter de rug. Na de verkiezingen van maart 
2019 hadden ook wij ons niet kunnen bedenken dat we in deze periode twee 
keer een bestuurscrisis zouden meemaken.  
Als CDA hebben we altijd de inhoud en het belang van Brabant voorop willen 
zetten. Maar ook vertrouwen in elkaar is essentieel om deze provincie te 
kunnen besturen.  
 
Als fractie zijn we Marja van Bijsterveldt, in de rol van verkenner en Karla 
Peijs, in de rol van (in)formateur heel erg dankbaar. Zij staan aan de basis van 
ons CDA, kennen onze waarden en normen en standpunten als geen ander. Zij 
hebben er aan bijgedragen dat de juiste pijnpunten besproken zijn. Het CDA 
hecht waarde aan draagvlak, realistisch en betaalbaar beleid.  
 
Nu in deze coalitie met VVD-CDA-GL-D66 en PvdA blijft staan dat we onze 
grote transitieopgaven gebiedsgericht blijven aanpakken. Geen generiek 
beleid, maar doen wat nodig is, waar het nodig is. De datum van 2024 voor 
stalaanpassingen blijft staan en het CDA gaat door met beleid op Landbouw, 
Ruimte en Wonen.  
Ook gaat het CDA beleid ontwikkelen op Brede Welvaart voor onze inwoners. 
Wij zien het als onze rol om gezondheid, de kwaliteit van leven en welzijn van 
onze Brabanders te beschermen en te bevorderen.    
 
Het bestuursakkoord, inclusief de aanvullingen in het addendum, vormen wat 
het CDA betreft een uitstekende basis. 
 
https://www.volkskrant.nl/nieuws-achtergrond/na-twee-crises-wordt-brabant-

weer-bestuurd-het-is-gewoon-cda-vvd-met-wat-andere-
partijen~b07edaa9/?referrer=https%3A%2F%2Fwww.google.com%2F 
 
Ankie de Hoon, fractievoorzitter CDA Brabant ( adhoon@psbrabant.nl ) 
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Vakantiewerk  
 
 
 
 
 

 
 
 

Vrijwilligers gezocht voor Jeugdland 

Kan Jeugdland rekenen op jouw helpende hand? 
Op 2 augustus begint het grootste en leukste zomerevenement van Etten-Leur 
weer: Jeugdland! Nadat we vorig jaar een uitgeklede versie hebben opgezet, 
zijn we dit jaar weer terug als nooit tevoren. Jeugdland is er weer klaar voor 
om 4000 kindjes te verwelkomen.  
 
Hierbij is één ding cruciaal: vrijwilligers. Zonder vrijwilligers, is er namelijk 
geen Jeugdland.  
 
Heb je deze zomer zin om je handen uit de mouwen te steken voor de Etten-
Leurse gemeenschap, wees dan welkom. Er zijn verschillende werkzaamheden 
op Jeugdland: het begeleiden van huttenbouwen, knutselen en buitenspelen, 
(ouderwetse) spellen en toernooien, het verkopen van snoep, het bakken van 
pannenkoeken of verse frietjes.  
 
Je kunt vrijwilliger worden vanaf het jaar dat je vijftien wordt. Wij zijn met 
ieder dagdeel dat je kunt en wil helpen erg blij. Buiten de activiteiten met de 
kinderen hebben we op de zaterdagen een uitgebreid avondprogramma om 

onze vrijwilligers te bedanken. 
 
Jeugdland is van 2 tot en met 19 augustus actief en is geopend tussen 
09.00-16.00 uur.  
Aanmelden kan via vrijwilligers@jeugdlandettenleur.nl, maar je mag ook 
gewoon aan komen waaien. 
Meer info? Kijk op www.jeugdlandettenleur.nl.  
 
Graag tot dan!  
 
Groet, Myrthe Megens (email: myrthe_megens@live.nl ) 
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